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REPUBLIKA  HRVATSKA 
ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 
GRAD SAMOBOR 
Gradsko vijeće 
 
KLASA: 021-05/14-01/9 
URBROJ: 238-11-04/03-14-2 
 
Samobor, 19.12.2014. 
 
 
 

ZAPISNIK 
sa 15. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane u četvrtak, 18. 
prosinca 2014. godine u prostorijama Gradske vijećnice Grada Samobora, 
Trg kralja Tomislava 5, Samobor. 
 
 Započeto u 14.00 sati. 
 
 
NAZOČNI VIJEĆNICI:  Petra Babojelić, Miljenko Bišćan, Petar Krešimir Bušljeta, 
Marinko Džepina, Damir Gorišek, Maja Gračanin, Ivan Horvat, Vinko Jaklenec, Irena Kapor, 
Stjepan Kozlina, Željko Mataušić, Andrija Noršić, Tomislav Pađan, Zvjezdana Sečen, Jasenka 
Skendrović, Branimir Šiljak, Franjo Štefanić, Marko Tandarić, Anica Vraneković te 
naknadno pristigli: Boris Makarun, Linda Rossini Gajšak 
 
IZOČNI VIJEĆNICI: Željko Bošković - opravdao, Vinko Kovačić - opravdao, Vjeran 
Štublin, Ivan Vlainić  
   
 
PROČELNICA: Ana Vlah  
 
OSTALI NAZOČNI: 
 
- Željko Stanec, zamjenik gradonačelnika Grada Samobora 
- Sanja Horvat Iveković, zamjenica gradonačelnika Grada Samobora 
- Zvonko Župančić, Željko Radovanić, Valentina Horvat, Mario Anušić, Mladen Ogrinc,  

Hrvoje Frankić, Juro Horvat,  pročelnici upravnih tijela Grada Samobora 
- Željko Otmačić, direktor trgovačkog društva Energo inspekt d.o.o. 
- Josip Petrić, viši referent za informatičke poslove u Uredu gradonačelnika 
- Tamara Mekinjić, unutarnja revizorica 
- Petra Aralica, viša stručna suradnica za odnose s javnošću 
 
 
 
Predstavnici medija. 
 
ZAPISNIČARKA: Nada Gorišek 
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BRANIMIR ŠILJAK - Pozvani ste na 15. sjednicu Gradskog vijeća koju sam sazvao 
na današnji dan u 14.00 sati, te prije otvaranja sjednice molim gđu Anu Vlah, pročelnicu 
Gradske službe Grada Samobora da prozivkom utvrdi nazočnost vijećnika. 

 
ANA VLAH - Pristupamo utvrđivanju nazočnosti na 15. sjednici prozivkom 

vijećnika. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Utvrđujem da je od 25 vijećnika na današnjoj sjednici 
nazočno 19 vijećnika, te konstatiram da postoji kvorum za održavanje sjednice i donošenje 
pravovaljanih odluka i zaključaka, te otvaram 15. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora i 
pozdravljam sve nazočne na sjednici. 

Prije utvrđivanja dnevnog reda predlažem da verificiramo: 
a)  

Zapisnik sa 13. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 13.11.2014. 
godine. 
Pitam, da li tko od vijećnika ima primjedbe na Zapisnik sa 13. sjednice? 
Ako nema primjedbi predlažem da se isti prihvati i verificira. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
Verificira se Zapisnik sa 13. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 13. 

studenog 2014. godine u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 

II. 
Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 
b)  

BRANIMIR ŠILJAK - Predlažem da verificiramo Zapisnik sa 14. sjednice Gradskog 
vijeća Grada Samobora održane 25.11.2014. godine 

Pitam, da li tko od vijećnika ima primjedbe na Zapisnik sa 14. sjednice? 
Ako nema primjedbi predlažem da se isti prihvati i verificira. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
Verificira se Zapisnik sa 14. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 25 

studenog 2014. godine u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 

II. 
Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Uz poziv za današnju sjednicu primili ste prijedlog Dnevnog 

reda. 
Sukladno članku 138. stavku 4. i članku 139. Poslovnika Gradskog vijeća predlažem 

da se dnevni red dopuni, odnosno da se u isti uvrsti pod točkom 21. - Prijedlog zaključka o 
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prijenosu nefinancijske imovine (kapitalnih ulaganja) na proračunskog korisnika Osnovnu 
školu Bogumila Tonija, a dosadašnja točka 21. postaje točka 22.- Ostale informacije.  

Pozivam Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da ukratko 
obrazloži razlog za uvrštavanje u dnevni red današnje sjednice. 
 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Razlog uvrštenja ove točke je deklarativne prirode. Dakle, 
nalazimo se u razdoblju kada se priprema inventura ili sve aktivnosti za inventuru, kada se 
bilancira i sagledava sve ono što je u imovini, između ostalog i Grada i ono što bi trebalo biti 
u imovini gradskog proračuna. Tako smo utvrdili da četiri škole, OŠ Samobor, OŠ Rude, PŠ 
Celine i OŠ Bogumil Toni imaju nefinancijsku imovinu koja će se trebati prenijeti na njih kao 
korisnike. Tri škole Rude, Samobor i Celine će zaključkom prenijeti gradonačelnik, jer su one 
u okviru njegove nadležnosti i njegovih ovlasti. U ovom konkretnom slučaju se radi o dosta 
visokoj imovini koja seže još iz 2011. godine kada je na kartici bilo 850.000,00 kn, a 2013. 
godine 24.000,00 kn, a ove godine se sada kumuliralo na taj iznos 564.000,00 kn. Dakle, 
slijedom toga ovaj prijenos je isključivo u kompetenciji članova Gradskog vijeća, te 
predlažemo da Gradsko vijeće o istom donese zaključak kako bi s 31.12. mi to mogli isknjižiti 
iz naših knjiga poslovnih, a škola to uknjižiti u svoje knjige. To je razlog zašto smo to stavili 
na ovu sjednicu, a ne na sjednicu u drugom mjesecu, iako se ne bi ništa posebno dogodilo 
osim knjigovodstvenih poteškoća koje imamo još od 2011. godine. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Pitam da li ima još prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog 
reda, ako nema pitam tko je za ovakav Prijedlog dnevnog reda . 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 
"za") usvojilo sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Prijedlog Proračuna Grada Samobora za 2015. godinu  
2. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2015. godinu  
3. Prijedlog Projekcije Proračuna Grada Samobora za 2016. i 2017. godinu  
4. Prijedlog Plana gradnje komunalnih vodnih građevina i Programa gradnje objekata i 

uređaja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2015. godinu  
5. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2015. 

godinu  
6. Prijedlog Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja 

prostornog razvoja Grada Samobora za 2015. godinu  
7. Prijedlog Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada 

Samobora za 2015. godinu  
8. Prijedlog Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2015. godinu  
9. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2015. godinu  
10. Prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2015. 

godinu  
11. Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 

2015. godinu  
12. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2015. godinu  
13. Prijedlog Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma 

Grada Samobora za 2015. godinu  
14. Prijedlog Odluke o priključenju na komunalne vodne građevine javne vodoopskrbe 
15. Prijedlog Odluke o priključenju na komunalne vodne građevine javne odvodnje 
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16. Prijedlog zaključka o ukidanju statusa javnog dobra na dijelu kč. br. 3034/1 i 3034/2, 
k.o. Slani Dol i odobravanju sklapanja Ugovora o ustupu prava vlasništva radi 
izgradnje brane i retencije Lipovečka Gradna te izmještanja ceste 

17. Prijedlog zaključka o ukidanju statusa javnog dobra na dijelu kč. br. 1521, 1526, 1531, 
1532 i 1538, k.o. Domaslovec i odobravanju sklapanja Ugovora o ustupu prava 
vlasništva radi izgradnje desnog nasipa rijeke Save (VI. etapa)  

18. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti Ustanovi za upravljanje sportskim objektima 
Sportski objekti Samobor za sklapanje Ugovora o poslovnoj suradnji sa Samoborskim 
športskim savezom 

19. Prijedlog zaključka o donošenju Procjene ugroženosti stanovništva, materijalnih i 
kulturnih dobara i okoliša od katastrofa i velikih nesreća na području grada Samobora 

20. Prijedlog zaključka o donošenju Procjene ugroženosti od požara i tehnološke 
eksplozije na području grada Samobora 

21. Prijedlog zaključka o prijenosu nefinancijske imovine (kapitalnih ulaganja) na 
proračunskog korisnika Osnovnu školu Bogumila Tonija 

22. Ostale informacije. 
 
 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora otvara "Aktualni sat" u kojem 
vijećnici mogu postavljati pitanja, tražiti obavijesti i davati prijedloge predsjedniku 
Gradskog vijeća, gradonačelniku, zamjenicima gradonačelnika, pročelnicima upravnih 
odjela Grada Samobora, a vezano za izvršavanje poslova i zadataka iz samoupravnog 
djelokruga Grada. 

 
 

ANICA VRANEKOVIĆ - Postavila bih pitanje pročelniku Župančiću ili zamjeniku 
gradonačelnika gosp. Stanecu. Danas prije sjednice razgovarala sam s geodetom, gosp. 
Bezjakom, koji radi elaborat za onu famoznu cestu u Rakovici, te sam kontaktirala gosp. Inića 
u Upravnom odjelu za komunalne djelatnosti. Gospodin geodeta mi je rekao da ide sve po 
planu, ako se to tako može nazvati, po proceduri Zakona o nerazvrstanim cestama po kojem 
je, vjerojatno, to bilo i moguće sve to tako provesti. Sada bih ja postavila jedno načelno 
pitanje, koliko će to sve skupa dugo trajati? On me uvjeravao da to sada neće dugo trajati, da 
to sada ide na uvid građanima, na Katastar i onda se u Gruntovnici Grad prenosi na svoju 
imovinu na nerazvrstanu cestu. Postoji jedan tehnički problem, onaj lanac i onaj znak za koji 
bi netko trebao odgovarati, jer koliko znam da za postavljanje znaka treba proći određena 
procedura koja nije ispuštovana i isti je još uvijek gore. Isto će biti vjerojatno gore dok, 
pretpostavljam, ne dobije gosp. Damir Vranekoviće nekakvo rješenje. Sada pitam, tko će tada 
ukloniti te prepreke, taj znak i taj lanac? 

Imam još jedno pitanje koje je vrlo svježe i aktualno i koje se, na žalost, danas može 
pitati svakog od nas. Radi se o Komunalcu, a posredno i o Gradu, vrlo neugodna situacija pa 
ne znam tko će mi odgovoriti, ali voljela bih da dobijem nekakav suvisao odgovor, jer mi je 
stvarno i intimno teško pitati. U petak, 12.12., umrla je baka od jedne moje kolegice, pokop je 
u Sv. Nedelji. Prvi termin pokopa u Sv. Nedelji je danas 18.12. u 12.30 sati. To je bio termin 
koji su oni dobili za pokop za svoju baku ili je trebalo platiti Komunalcu 4.000,00 kn za 
prekovremeni rad u subotu. Međutim, budući da je bakica umrla u petak poslije podne liječnik 
nije mogao dati dozvolu za ukop i ukop ili pokop se prolongirao eto do danas do 12.30 sati. 
Zapravo niti ne znam što bi pitala. Pitam, da li je to uopće moguće, da li je to pitanje koje 
stoji? Danas se to može meni dogoditi, sutra nekomu od nas, da li postoji način neke 
preraspodjele tog radnog vremena? Znam da Komunalac ima Samobor, Sv. Nedelju i 
Galgovo, ali to je od petka do četvrtka. To je tako užasna situacija, još bakica ima 99 godina, 
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pa ako možemo reći da je to možda utješno, ne znam, ali za familiju nije nikako. Da bi bilo 
još gore svaki taj dan frižider u mrtvačnici isto košta, ne znam koliko, jer nisam imala snage 
to pitati, ali košta. Čini mi se po reakciji familije da će Komunalac i Grad dobiti tužbu. Molim 
vas da se o tome razmisli i da se vidi na koji način da se poboljša rad, ako je jedna ekipa, a 
navodno da je jedna ekipa, pa da se ti ljudi koji su primljeni u Komunalac da se preraspodjele. 
Ne smije se dogoditi da se u Samoboru čeka na pokop umrle osobe osam dana. To je po meni 
strašno. Molim vas za odgovor i da se nešto poduzme.  

 
MARINKO DŽEPINA - Postavio bih dva pitanja. Dobio sam zadatak ispred svog 

MO Domaslovec da danas javno na ovoj sjednici pohvalim gradsku upravu, pohvalim gosp. 
gradonačelnika, zamjenicu i zamjenika gradonačelnika, pročelnike, a sve vezano uz tribinu 
gradonačelnika na kojoj smo definirali neke akcije koje ćemo poduzeti do kraja ove godine. 
Zahvaljujemo se na brzini i dobro izvedenim radovima prilikom asfaltiranja ulica u 
Domaslovcu (Krmica I, Krmica II), da sada ne nabrajam sve ulice koje su asfaltirane. 
Zadovoljni smo i sa kvalitetom, a i s brzinom izvođenja radova, pa ovim putem želim 
pohvaliti i radnike Komunalca i vodstvo Komunalca na način na koji su to promptno 
napravili. Isto tako zahvaljujem se, opet, gradskoj vlasti na tome kada sam na prošloj sjednici 
Gradskog vijeća postavio pitanje u svezi one sigurnosne ograde uz cestu Domaslovečku kada 
se silazi s nadvožnjaka i ulazi u Domaslovec, s obzirom da je svima poznato da je tamo jedan 
veliki zavoj i da na tom zavoju je bilo dosta problema. Evo, nije prošlo niti sedam ili osam 
dana i ta ograda je postavljena i sada oni koji tuda prolaze osjećaju se sigurnije i puno, puno 
bolje. Još jednom hvala svima. 

Sada bih postavio dva pitanja. Prvo pitanje vezano je uz premještaj autobusne stanice, 
na onom zavoju u Domaslovcu između Domaslovečke ulice i Željezničke ulice o kojoj smo 
već nešto govorili. Znam da je gosp. Župančić pripremio i sudjelovao u pripremi za 
premještanje te stanice, pa samo želim dati informaciju jer ima nekih detalja vezano za tu 
stanicu. Da li su dobivene odgovarajuće dozvole i da li je poduzeto sve i u kojem bi se 
vremenskom intervalu to moglo očekivati da se ta autobusna stanica prebaci prema Samoboru 
iz pravca Zagreba (cca 100 metara prema Samoboru)?  

Drugo pitanje gosp. Župančiću ako mi može odgovoriti. Ljudi koji rade i imaju polja, 
pa se s traktorima voze poljskim putevima zanima ih da li se planira ili ima akcija u smislu da 
se ti poljski putevi, a naročito putevi između Domaslovca, Strmca i Vrbovca, da se nasipaju i 
da se malo urede da ljudi mogu lakše do svojih njiva i do svoje zemlje. 

 
ŽELJKO MATAUŠIĆ - Imam dva pitanja. Prvo pitanje se odnosi na poštu koja stiže 

ovih dana od strane Hrvatskih voda ljudima koji imaju zemlju preko Save (lijeva strana Save). 
Da li se planira graditi kakav nasip i most preko Save? Obzirom da sada imamo jedan veliki 
problem jer skela koja je nekada vozila u Otoku, navodno, više neće voziti, a ljudi imaju dosta 
zemlje preko Save, pa ih interesira što je s tim mostom preko Save o kojem se govori već 
preko dvadeset godina, ali do dana danas ništa od toga. Da li je možda Grad uključen u tu 
situaciju? 

Drugo pitanje, u stvari to nije pitanje, nego bih samo želio da mi se kaže informacija, a 
nakon toga imam jedan prijedlog. Što je s autobusom koji sam pismenim putem i 
elektroničkom poštom slao Gradu i prijevozniku, a tiče se prve linije u jutarnjim satima i 
nedjeljne linije. Obzirom da se autobusni kolodvor preselio i više nisu usklađene te autobusne 
linije i ne mogu ljudi koju putuju u jutarnjim satima stići na autobuse koji kreću prema 
Zagrebu. Interesira me da li je po tom pitanju nešto poduzeto, a ako ne da se proba 
organizirati neki sastanak s predstavnicima Grada, prijevoznicima, Mjesnim odborom i 
predstavnicima putnika. 
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BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. zamjenika gradonačelnika da odgovori na 
postavljena pitanja. 

 
ŽELJKO STANEC - Što se tiče postavljenog pitanja uvažene vijećnice gđe 

Vraneković, mislim da je gospođa upoznata da se rješava kompletna ta procedura već trinaest 
mjeseci. Bilo je tu raznoraznih problema oko toga i normalno da je Grad poduzeo sve mjere 
koje su mu u nadležnosti i u okviru zakona. Krenuli smo sa Zakonom o cestama i jednostavno 
nismo mogli to sve izvršiti dok nismo dobili ovlaštenje Suda da Grad može ići u taj postupak. 
Krenuli smo u postupak koji nam omogućava taj Zakon o cestama, napravili smo tu izmjeru i 
dok se Grad Samobor ne upiše kao imovinski vlasnik te cesta, na žalost lanac i znak budu 
postavljeni, a kada će Grad Samobor postati vlasnik te ceste lanac i znak, naravno, uklonit će 
Komunalac ili komunalno redarstvo. 

Što se tiče ukopa upoznat sam s tim problemom. Nažalost u ovo zadnje vrijeme došlo 
je doslovce dnevno do četiri ili pet smrtnih slučajeva. Točno je da se kasni s tim ukopima 
isključivo iz razloga jer svi hoće ukop oko 15.00 sati, a to je prosto nemoguće izvršiti tri 
ukopa. Nuđeni su određeni termini od 12.00 do 15.00 sati dok je moguće još za dana izvršiti 
ukop pokojnika, no međutim ljudi jednostavno žele svi u isto vrijeme negdje oko 15.00 sati, 
što je nemoguće zbog broja ukopa koji je u ovo vrijeme i to je nemoguće napraviti. Uz 
najbolju organizaciju koju je Komunalac organizirao, određeni ljudi sa zelenih površina 
premješteni su na groblja na ukope, no međutim nismo mogli na broj ukopa uskladiti sve i 
došlo je do određenog čekanja. Stoga se ispričavam tim ljudima, i nije osam dana nego šest 
dana i neće im biti naplaćen onaj dio gdje se mrtvaci drže u frižiderima do ukopa to je 
dogovoreno s trgovačkim društvom Komunalac. Dogovoreno je da se dva dana mogu 
naplatiti, a onih dalje tri ili četiri dana koliko su pokojnici bili u frižideru da se neće 
naplaćivati. 

Zahvaljujem se uvaženom vijećniku gosp. Džepini što se tiče ovih pohvala, ali upravo 
je to i bio razlog održavanja tih tribina gradonačelnika da se na neki način svi manji 
komunalni radovi izvrše s obzirom na ovo vrijeme koje nam je dopustilo. Mogu reći da se 
negdje oko 50% tih manjih komunalnih radova po mjesnim odborima izvršilo, ne samo u 
Mjesnom odboru Domaslovec već u većini mjesnih odbora na području grada Samobora. Na 
zadnjoj sjednici Gradskog vijeća postavili ste pitanje za tu odbojnu ogradu i rekao sam vam 
da je dan nalog trgovačkom društvu Komunalac pa je to i jedan od razloga da se ta odbojna 
ograda oko otvorenog kanala uz glavnu cestu nasuprot igrališta u Domaslovcu i postavila. 

Za premještaj autobusne stanice informaciju će dat pročelnik gosp. Župančić.  
Što se tiče tih makadamskih, odnosno tih poljskih puteva u te radove krećemo, no, 

međutim prioriteti su nam glavne prometnice kuda se kreću automobili, odnosno pješaci, ali i 
to će doći na red u svoje vrijeme. Krenuli smo u sanaciju tih poljskih, odnosno makadamskih 
puteva. 

Što se tiče informacija za uvaženog vijećnika gosp. Željka Mataušića oko projekta 
izgradnje mosta preko Save i nasipa to ću zamoliti pročelnika gosp. Župančića za tu 
informaciju i informaciju što se tiče autobusne linije Samobor - Samoborski Otok. 

 
ZVONKO ŽUPANČIĆ - Odgovor na pitanje gosp. Džepine vezano uz autobusno 

stajalište u Domaslovečkoj ulici u Domaslovcu. Pribavljena je odgovarajuća suglasnost MUP 
- a i u idućem periodu, a to znači u proljeće planiramo izvesti taj zahvat, jer to iziskuje 
izgradnju potpornog zida, odnosno dijela ograde uz susjednu parcelu kao i rekonstrukciju 
prometnice u dužini cca 100 metara. 

Vezano za upit vijećnika gosp. Mataušića mogu reći da je u pogledu izgradnje mosta 
preko Save i dalje status quo. Napravljen je idejni projekt i daljnjih koraka više nije bilo. Tu 
investiciju preuzele su Hrvatske ceste, imale su je u jednom petogodišnjem planu koji je već 
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istekao, a trenutno nemamo novih informacija. Slijedom vašeg upita uputit ću zahtjev prema 
Hrvatskim cestama da vidimo kakva je daljnja sudbina tog projekta. 

Usklađenje autobusne linije s potrebama mještana na relaciji Samobor - Otok, mi smo 
predali temeljem vašeg zahtjeva zahtjev koncesionaru i mislio sam da je taj problem riješen, s 
obzirom da nije, već sutra ću se obratiti koncesionaru i vidjeti što se tu može učiniti. 

 
ANICA VRANEKOVIĆ - Kažu strpljen spašen, to je točno izgleda u ovom slučaju. 

Gosp. Stanec, vi ste upoznati sa cjelokupnom tom situacijom i ja sam zadovoljna, mada su 
višeput iskrice frcale i svašta je bilo, ali je Grad shvatio i prihvatio da je to tako, da je situacija 
takva, shvatili ste i vidjeli s kime imamo posla i da je to nemoguće riješiti na dogovoran i 
miran način, to je jednostavno nemoguće. Zahvaljujem vam na ovom zadnjem objašnjenju, jer 
to je vrlo važno tko će te prepreke skinuti s obzirom da to isto neće ići glatko i čisto, ali kada 
jedanput to bude zakonski uređeno onda će to morati vjerojatno tako biti. 

Ovo drugo pitanje koje sam postavila, prenijet ću familiji vaše riječi jer oni to 
vjerojatno neće čuti i nadam se da će se to nekako uspjeti riješiti, jer je vrlo teška situacija tim 
ljudima. 

 
ZVJEZDANA SEČEN - Imam jedan prijedlog, s obzirom da je veliki problem oko 

neisplata novaca za pokaze djece srednjoškolaca koji putuju u Zagreb, predlažem da se u 
Gradu napišu dopisi nadležnim ministarstvima i da se pokuša ta situacija na neki način 
razriješiti i ljudima nekako izići u susret da se ubrza isplata. Po nekim saznanjima isplate još 
ljudi nisu dobili za četvrti mjesec ove godine. To me je jako puno ljudi pitalo pa sam slobodna 
to predložiti vama. 

 
MAJA GRAČANIN - Imala bih jedno pitanje za pročelnika Juru Horvata da nam 

detaljnije pojasni koja su sada ulaganja u školstvu aktualna. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. zamjenika gradonačelnika da odgovori na 

postavljena pitanja. 
 
ŽELJKO STANEC - Što se tiče ovog pitanja to je gotovo pitanje iz tribine u tribinu 

gradonačelnika ne samo meni, nego kolegici i gradonačelniku, što je s isplatom tih pokaza od 
petog mjeseca. Ako se ne varam koncesionar nije dao povrat sredstava putnicima, odnosno 
korisnicima. Za sada nemam neku informaciju, pa ne bih htio govoriti neke neprovjerene 
informacije, uputit ćemo pismeni dopis ministarstvu i koncesionaru. Imam nekih saznanja ali 
neću sada neke neprovjerene, odnosno neslužbene informacije tu iznositi. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Juru Horvata da odgovori na postavljeno 

pitanje. 
 
JURO HORVAT - Najveća investicija na objektima iz školstva upravo je u tijeku u 

Noršić Selu gdje se mijenja krovište i radi se fasada na zgradi. Dakle, sama investicija je nešto 
manje od 500.000,00 kn. Slijedeća investicija na objektima iz školstva je promjena krovišta 
na OŠ u Rudama. Također, u tijeku je izrada nove fasade, odnosno pročelja na jednom dijelu 
OŠ Bogumila Tonija. Na područnim školama u Farkaševcu i Mirnovcu mijenja se stolarija. 
Evo, to je to. 

 
ZVJEZDANA SEČEN - Imam još jedno pitanje za nadležne. Kako napreduje Trebež 

i gdje stojimo s tim projektom? 
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BRANIMIR ŠILJAK - Da li se još netko javlja za riječ. - Nema više nikoga. Molim 
zamjenika gradonačelnika gosp. Željka Staneca da odgovori na postavljeno pitanje. 

 
ŽELJKO STANEC - Mislim da je najbolje upoznat s projektom Trebež, koji je danas 

bio na sastanku, a ja sam bio na jednom drugom sastanku u Fondu zaštite okoliša, pročelnik 
Upravnog odjela za gospodarstvo gosp. Hrvoje Frankić. 

 
HRVOJE FRANKIĆ - Što se tiče Trebeža, vjerojatno naš tim ispred Grada 

Samobora još uvijek sjedi u Fondu za zaštitu okoliša i imaju fina peglanja oko natječajne 
dokumentacije koja bi trebala kao takova izaći za daljnji nastavak projekta. Mi se iskreno 
nadamo da ćemo u narednih tjedan dana imati konačnu verziju dokumentacije s kojom 
možemo pokrenuti natječajni postupak, kako bi stigli u rokovima sve skupa i započeti, a isto 
tako  i završiti. 

 
Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje Aktualni sat, te se 

prelazi na rad po usvojenom Dnevnom redu.  
 
 
AD1.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Prijedlog proračuna 
Grada Samobora za 2015. godinu. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 
su vijećnici dobili u materijalima. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 112. Poslovnika Gradskog vijeća Grada 
Samobora raspravu su provela sljedeća radna tijela: 

- Odbor za statutarno-pravna pitanja i 
- Odbor za financije i proračun 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 
 Otvaram raspravu. 
 
 ANICA VRANEKOVIĆ - Vrlo je simptomatično da su na prošloj sjednici, na kojoj 
ja nisam bila ali se vidi, sudjelovala tri oporbena vijećnika. To vam govori o tome da je očito 
proračun vrlo usklađen i da nema nitko nikakve primjedbe i da su svi vrlo zadovoljni. Ne 
znam da li je to tako ili nije, ali kod proračuna i kod svih zakona važne su ruke, pozicija ima 
dovoljno ruku i to je uglavnom to. Da je to tako vidi se po dodatku koji smo danas dobili, gđa 
Linda Rossini Gajšak podnijela je pet amandmana i svih pet je odbijeno. Hrvatska 
demokratska zajednica upravo iz razloga tog odbijanja, pa ću sada reći baš ne popularno, 
trošenje vremena što definitivno ne može uz sve naše argumente biti učinkovito, nije dala 
amandmane. Ovaj puta ću u svoje vlastito ime reći da ću biti protiv proračuna. Materijali za 
prošlu sjednicu i za ovu su identični, dio iz kojeg ja dolazim većim djelom je vrlo uskraćen, 
zapravo dosta stvari koje su bile i u prošlim rebalansima nema nigdje, a između ostalog meni 
je vrlo simptomatično uređenje infrastrukture na Gmajni, koja je bila Rakovečka, a sada je 
Samoborska, ok, kad je bilo rečeno da će Mala Rakovica u jednom dijelu dobiti, odnosno da 
će dio zemljišta ostati za društveni dom, odnosno za igralište. U ovom dijelu, mi smo najbliže 



9 
 

Samoboru, a ne znam koji još mjesni odbor nema igralište za djecu, a o društvenom domu 
uopće neću pričati. 

O sekundarnom vodovodu, vodospreme, Bregovica i Vidikovec je čak izbačeno iz 
materijala, a bilo je godinama rečeno da će to ići iz razloga pritiska.  

O kanalizaciji nema govora nigdje, niti u jednom mjesnom odboru (Mala i Velika 
Rakovica, Kladje) nema govora o kanalizaciji. 

Škola Samobor, iznos od 5.000.000,00 kn to je tako, za inicijalni početak. Dosta stvari 
koje su jednostavno izbačene iz proračuna su razlog što ću osobno biti protiv proračuna. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 

raspravu i sukladno člancima 102. i 164. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Samobora 
prelazimo na glasovanje o amandmanima. 

Na proračun je u zakonskom roku pristigao amandman od pet stavaka koji je podnijela 
ovlaštena predlagateljica - vijećnica Linda Rossini Gajšak. 

O amandmanima se izjasnio gradonačelnik Grada Samobora na način da ih nije 
prihvatio.  

Da bi amandman bio prihvaćen treba dobiti većinu glasova svih vijećnika i o 
amandmanima se glasuje prema redoslijedu članaka Prijedloga proračuna na koje se odnose.  
 Sada pristupamo glasovanju o amandmanima: 
 

1. Amandman koji se odnosi na poziciju R010- Godišnje nagrade Grada - predlaže 
se uvećanje za 3.000,00 kn. 

 
Pozivam pročelnika Željka Radovanića, da se u ime gradonačelnika izjasni o 

iznesenom Amandmanu. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Ovaj amandman se ne prihvaća uz obrazloženje koje ste 

dobili u materijalima. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - Stavljam na glasovanje gore navedeni Amandman. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 2 glasa "za" nije  

prihvatilo navedeni Amandman. 
Konstatiram da Amandman nije dobio potrebnu većinu glasova. 
 

2. Amandman koji se odnosi na poziciju R033 - Usluge promidžbe i informiranja - 
predlaže se umanjenje za 13.000,00 kn. 

 
Pozivam pročelnika Željka Radovanića, da se u ime gradonačelnika izjasni o 

iznesenom amandmanu. 
 

ŽELJKO RADOVANIĆ - Ovaj amandman se ne prihvaća uz obrazloženje koje ste 
dobili u materijalima. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Stavljam na glasovanje gore navedeni Amandman. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 2 glasa "za" nije  

prihvatilo navedeni Amandman. 
Konstatiram da Amandman nije dobio potrebnu većinu glasova. 

 
3. Amandman koji se odnosi na poziciju R055 - Reprezentacija - predlaže se 

umanjenje za 40.000,00 kn. 
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Pozivam pročelnika Željka Radovanića, da se u ime gradonačelnika izjasni o 

iznesenom amandmanu. 
 

ŽELJKO RADOVANIĆ - Ovaj amandman se ne prihvaća uz obrazloženje koje ste 
dobili u materijalima. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Stavljam na glasovanje gore navedeni Amandman. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 3 glasa "za" nije  

prihvatilo navedeni Amandman. 
Konstatiram da Amandman nije dobio potrebnu većinu glasova. 

 
4. Amandman koji se odnosi na poziciju R128 - Poticanje razvoja tradicijskih i 

umjetničkih obrta - predlaže se uvećanje od 40.000,00 kn. 
 

Pozivam pročelnika Željka Radovanića, da se u ime gradonačelnika izjasni o 
iznesenom amandmanu. 
 

ŽELJKO RADOVANIĆ - Ovaj amandman se ne prihvaća uz obrazloženje koje ste 
dobili u materijalima. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Stavljam na glasovanje gore navedeni Amandman. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 3 glasa "za" nije  

prihvatilo navedeni Amandman. 
Konstatiram da Amandman nije dobio potrebnu većinu glasova. 

 
5. Amandman koji se odnosi na poziciju R424 - Stipendije osobito nadarenim 

učenicima i studentima - predlaže se uvećanje za 10.000,00 kn. 
 

Pozivam pročelnika Željka Radovanića, da se u ime gradonačelnika izjasni o 
iznesenom amandmanu. 
 

ŽELJKO RADOVANIĆ - Ovaj amandman se ne prihvaća uz obrazloženje koje ste 
dobili u materijalima. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Stavljam na glasovanje gore navedeni Amandman. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 3 glasa "za" nije  

prihvatilo navedeni Amandman. 
Konstatiram da Amandman nije dobio potrebnu većinu glasova. 

 
Zaključujem glasovanje o amandmanima i dajem na glasovanje Prijedlog proračuna 

Grada Samobora za 2015. godinu. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

"za" i 3 "protiv") donijelo je sljedeći 
 

PRORAČUN 
 

Grada Samobora za 2015. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Proračuna prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigao vijećnik 
Boris Makarun. 
 
 
 
AD2.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2015. godinu. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 
su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 112. Poslovnika Gradskog vijeća Grada 
Samobora raspravu su provela sljedeća radna tijela: 

- Odbor za statutarno-pravna pitanja i 
- Odbor za financije i proračun 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2015. godinu. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 
"za" i 3 "protiv") donijelo je sljedeću 
 

ODLUKU 
 

o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2015. godinu u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 
 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD3.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na treću točku dnevnog reda - Prijedloga projekcije 
Proračuna Grada Samobora za 2016. i 2017. godinu. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog  odjela za financije da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 
su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 112. Poslovnika Gradskog vijeća Grada 
Samobora raspravu su provela sljedeća radna tijela: 

- Odbor za statutarno-pravna pitanja i 
- Odbor za financije i proračun 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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Otvaram raspravu. 
  
 IVAN HORVAT - I prethodna točka i ova odnosi se na Proračun, a znamo da je 
proračun i politički dokument, ali i stručni dokument. Oko politike se teško dogovoriti jer 
uvijek je tu oni koji su za i oni koji su protiv, međutim iza toga je jedan veliki stručan posao 
kojeg su odradili naši djelatnici gradske uprave, a bili su pod velikim upitnicima. Čuli smo, 
niti su donesene smjernice makro ekonomske politike i fiskalne odgovornosti, niti je 
ministarstvo donijelo uputu za izradu proračuna i financijskih planova proračunskih korisnika, 
ne zna se što će biti sa strukturom poreza na dohodak, no ipak su izradili i upute za izradu 
proračuna i fiskalnih planova naših proračunskih korisnika i na vrijeme nam dostavili sve 
dokumente, pa mislim da bi im na tome trebali ipak čestitati. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Slažem se s gosp. Ivanom Horvatom u potpunosti. 

S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na 
glasovanje Prijedloga projekcije Proračuna Grada Samobora za 2016. i 2017. godinu. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 
"za" i 3 "protiv") donijelo je sljedeću 
 

PROJEKCIJU 
 

Proračuna Grada Samobora za 2016. i 2017. godinu u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 
 Tekst Projekcije Proračuna prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
 
AD4.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog plana 
gradnje komunalnih vodnih građevina i Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture u Gradu Samoboru za 2015. godinu. 

Molim gosp. Zvonka Župančića, pročelnika Upravnog odjela za komunalne djelatnosti 
da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
 

U RASPRAVI SU SUDJELOVALI: Boris Makarun, Željko Stanec. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 

raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog plana gradnje komunalnih vodnih građevina i 
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Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2015. 
godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (17 
"za" i 3 "protiv") donijelo je sljedeći 
 

PLAN 
 

gradnje komunalnih vodnih građevina i Programa gradnje objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2015. godinu u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 
 Tekst Plana i Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
 
AD5.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na petu točku dnevnog reda - Prijedlog programa 
održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2015. godinu. 

Molim gosp. Zvonka Župančića, pročelnika Upravnog odjela za komunalne djelatnosti 
da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
 
 U RASPRAVI SU SUDJELOVALI: Marinko Džepina, Anica Vraneković, Boris 
Makarun, Željko Stanec. 
 
 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigla vijećnica 
gđa Linda Rossini Gajšak, te je sada nazočan 21 vijećnik. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 
raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa održavanja komunalne infrastrukture u 
Gradu Samoboru za 2015. godinu. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 
"za" i 4 "protiv") donijelo je sljedeći 
 

PROGRAM 
 

održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2015. godinu u tekstu kao 
što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD6.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na šestu točku dnevnog reda - Prijedlog programa 
gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 
Samobora u 2015. godini. 

Molim gosp. Maria Anušića, pročelnika Upravnog odjela za razvoj grada Grada 
Samobora da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 MARIO ANUŠIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
 S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja 
prostornog razvoja Grada Samobora u 2015. godini.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (17 
"za" i 2 "protiv") donijelo sljedeći 
 

PROGRAM 
 

gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja 
Grada Samobora u 2015. godini u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
 
AD7.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na sedmu točku dnevnog reda - Prijedlog programa 
javnih potreba u predškolskom odgoju Grada Samobora za 2015. godinu. 

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 
ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
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S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 
Prijedlog programa javnih potreba u predškolskom odgoju Grada Samobora za 2015. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobor većinom glasova (16 
"za" i 2 "protiv") donijelo je sljedeći 
 

PROGRAM 
 

javnih potreba u predškolskom odgoju Grada Samobora za 2015. godinu u tekstu kao 
što je dan u materijalima za sjedicu. 
 Test Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
 
AD8.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na osmu točku dnevnog reda - Prijedlog programa 
javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2015. godinu. 

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 
ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2015. godinu. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 
"za" i 2 "protiv") donijelo je sljedeći 
 

PROGRAM 
 

javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2015. godinu u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 

Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
 
AD9.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na devetu točku dnevnog reda - Prijedlog 
programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2015. godinu. 

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 
ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
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JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2015. godinu. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

"za" i 2 "protiv") donijelo je sljedeći 
 

PROGRAM 
 

javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2015. godinu u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 
 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
 
AD10.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na desetu točku dnevnog reda - Prijedlog programa 
javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2015. godinu. 

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 
ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2015. godinu. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (14 
"za" i 2 "protiv") donijelo je sljedeći 
 

PROGRAM 
 

javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2015. godinu u tekstu kao što je 
dan u materijalima za sjednicu. 
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 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
 
AD11.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na jedanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2015. godinu. 

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 
ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
 
LINDA ROSSINI GAJŠAK - Imam dva pitanja za pročelnika Horvata. Prvo pitanje 

vezano je uz statističke podatke vezane za ovisnost u našem gradu. Godinama sufinanciramo 
različite probleme prevencije ovisnosti, pa vas molim da li imate neke podatke za period od 
pet godina ili deset godina da se vidi koliko su nam ti programi zaista pomogli da se stopa 
registriranih ovisnika smanji u našem gradu. 

Drugo, ovaj iznos koji je predviđen za sufinanciranje tima sportske medicine, je li 
dostatan obzirom na potrebe brojnih sportskih sadržaja i sportske udruge i sportske klubove u 
našem gradu.  

 
JURO HORVAT - Dozvolite da kažem da smo imali prije desetak dana Vijeće za 

prevenciju i raspravljali smo o podacima u gradu Samoboru, no međutim dozvolite mi da vam 
na to pitanje pedantno odgovorim u propisanom roku u pisanom obliku, kako za ovom 
govornicom ne bih iznio netočan podatak. 

 Što se tiče sufinanciranja tima sportske medicine koji je smješten u prostoru Sportske 
dvorane Samobor, planirana sredstva su dostatna za 2500 sportaša. To se za sada obavljalo na 
zadovoljavajući i kvalitetan način, a s time je zadovoljan Samoborski športski savez i čelnici 
Sportskih udruga Grada Samobora. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 

raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i 
zdravstvu Grada Samobora za 2015. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 
"za" i 3 "protiv") donijelo je sljedeći 
 

PROGRAM 
 

javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2015. godinu u tekstu 
kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
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 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
 
AD12.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na dvanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2015. godinu. 

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 
ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2015. godinu. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 
"za" i 3 "protiv") donijelo je sljedeći 
 

PROGRAM 
 

javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2015. godinu u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 
 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
 
AD13.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na trinaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 
2015. godinu.  

Molim gosp. Hrvoja Frankića, pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo, da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 HRVOJE FRANKIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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Otvaram raspravu. 

 
 U RASPRAVI SU SUDJELOVALI: Linda Rossini Gajšak, Sanja Horvat Iveković.  
 

BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 
raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, 
poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2015. godinu.  
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (17 
"za" i 3 "protiv") donijelo je sljedeći 
 

PROGRAM 
 

mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2015. 
godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora daje kratku pauzu od petnaestak 
minuta. 
 Nastavlja se s radom sjednice. 
 
 
 
AD14.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na četrnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
Odluke o priključenju na komunalne vodne građevine javne vodoopskrbe. 

Molim gosp. Zvonka Župančića, pročelnika Upravnog odjela za komunalne djelatnosti 
da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
 S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog Odluke o priključenju na komunalne vodne građevine javne vodoopskrbe. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (13 

"za") donijelo sljedeću 
 

ODLUKU 
 

o priključenju na komunalne vodne građevine javne vodoopskrbe u tekstu kao što je 
dan u materijalima za sjednicu. 
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 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
 
AD15.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na petnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
Odluke o priključenju na komunalne vodne građevine javne odvodnje. 

Molim gosp. Zvonka Župančića, pročelnika Upravnog odjela za komunalne djelatnosti 
da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
 S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog Odluke o priključenju na komunalne vodne građevine javne odvodnje. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (13 

"za") donijelo sljedeću 
 

ODLUKU 
 

o priključenju na komunalne vodne građevine javne odvodnje u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 
 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
 
AD16.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na šesnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o ukidanju statusa javnog dobra na dijelu kč. br. 3034/1 i 3034/2, k.o. Slani Dol i 
odobravanju sklapanja Ugovora o ustupu prava vlasništva radi izgradnje brane i retencije 
Lipovečka Gradna te izmještanja ceste. 

Molim gosp. Maria Anušića, pročelnika Upravnog odjela za razvoj grada da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 MARIO ANUŠIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu je 
proveo: 

- Odbor za statutarno-pravna pitanja 
 

te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o ukidanju statusa javnog dobra na dijelu kč. br. 3034/1 i 3034/2, k.o. 
Slani Dol i odobravanju sklapanja Ugovora o ustupu prava vlasništva radi izgradnje brane i 
retencije Lipovečka Gradna te izmještanja ceste. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (13 
"za") donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
Utvrđuje se da su kč.br. 3034/1, put u dolnjem Lipovcu, pov. 1 jutro i 321 čhv, zk.ul. 

2710, k.o. Slani Dol i kč.br. 3034/2, put u doljnjem Lipovcu, pov. 462 čhv, zk.ul. 2709 k.o. 
Slani Dol javno dobro u općoj uporabi - nerezvrstana cesta u vlasništvu Grada Samobora, 
sukladno Zakonu o cestama (Narodne novine br. 84/11, 22/13, 54/13, 148/13 i 92/14) i Odluci 
o nerazvrstanim cestama Grada Samobora (Službene vijesti Grada Samobora broj 4/14).  
 

II. 
Ukida se dio javnog dobra u općoj uporabi u vlasništvu Grada Samobora kč.br. 

3034/1, put u dolnjem Lipovcu, zk.ul. 2710, k.o. Slani Dol i to u površini od 331m² i kč.br. 
3034/2, put u doljnjem Lipovcu, zk.ul. 2709, k.o. Slani Dol u površini od 452m2, sukladno 
parcelacijskom elaboratu ovjerenom od Državne geodetske uprave, Područnog ureda za 
katastar Zagreb, Ispostava Samobor, KLASA: 932-06/09-02/546, URBROJ: 541-07-2-
04/002-09-2 od 30.12.2009. godine i upisuje u vlasništvo Grada Samobora temeljem članka 
103. Zakona o cestama. 
 

III. 
Grad Samobor dozvoljava da se bez ikakvog daljnjeg pitanja ili odobrenja u 

zemljišnim knjigama Općinskog suda u Samoboru izvrši uknjižba na način kako je to 
navedeno u točki 2. ovog Zaključka. 
 

IV. 
Odobrava se sklapanje ugovora o ustupu prava vlasništva na dijelovima kč.br. 3034/1 

površine 331m² (novoformirana kč.br. 3034/4) i kč.br. 3034/2, površine 452m² 
(novoformirana 3034/2) upisanih u k.o. Slani Dol, radi izgradnje brane i retencije Lipovečka 
Gradna, te izmještanja ceste, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
  
 
 
AD17.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na sedamnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o ukidanju statusa javnog dobra na dijelu kč. br. 1521, 1526, 1531, 1532 i 1538, 
k.o. Domaslovec i odobravanju sklapanja Ugovora o ustupu prava vlasništva radi izgradnje 
desnog nasipa rijeke Save (VI. etapa).  

Molim gosp. Maria Anušića, pročelnika Upravnog odjela za razvoj grada da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

MARIO ANUŠIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
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BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu je 

proveo: 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o ukidanju statusa javnog dobra na dijelu kč. br. 1521, 1526, 1531, 1532 i 
1538, k.o. Domaslovec i odobravanju sklapanja Ugovora o ustupu prava vlasništva radi 
izgradnje desnog nasipa rijeke Save (VI. etapa).  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (13 
"za") donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
Utvrđuje se da su kč.br. 1521, put u Domaslovec polje, površine 475čhv, kč.br. 1526, 

put u Domaslovec polje, pov. 1 jutro i  53čhv, kč.br. 1531, put u Domaslovec polje, površine 
626čhv, kč.br. 1532, put iz Domaslovec polja u Strmec, površine 85čhv, kč.br. 1538, put u 
Domaslovec polje, površine 21224m² javno dobro u općoj uporabi - nerezvrstana cesta u 
vlasništvu Grada Samobora, sukladno Zakonu o cestama (Narodne novine br. 84/11, 22/13, 
54/13, 148/13 i 92/14) i Odluci o nerazvrstanim cestama Grada Samobora (Službene vijesti 
Grada Samobora br. 4/14).  
 

II. 
Ukidaju se dijelovi javnog dobra i to:  kč.br. 1521, put u Domaslovec polje, u površini 

od 721m², kč.br. 1526, put u Domaslovec polje, u površini od 241m², kč.br. 1531, put u 
Domaslovec polje, u površini od 278m², kč.br. 1532, put iz Domaslovec polja u Strmec, u 
površini od 80m², kč.br. 1538, put u Domaslovec polje, u  površini od 405m², sukladno 
parcelacijskom elaboratu ovjerenom od Državne geodetske uprave, Područnog ureda za 
katastar Zagreb, Odjel za katastar nekretnina Samobor, KLASA: 932-06/13-02/167, 
URBROJ: 541-10-06/4-13-2 od 20.09.2013. godine i upisuju u vlasništvo Grada Samobora 
temeljem čl. 103. Zakona o cestama. 
 

III. 
Grad Samobor dozvoljava da se bez ikakvog daljnjeg pitanja ili odobrenja u 

zemljišnim knjigama Općinskog suda u Samoboru izvrši uknjižba na način kako je to 
navedeno u točki 2. ovog Zaključka. 
 

IV. 
Odobrava se sklapanje ugovora o ustupu prava vlasništva na dijelovima kč.br. 1521, 

put u Domaslovec polje, u površini od 721m² (novoformirana 1521/2), kč.br. 1526, put u 
Domaslovec polje, u površini od 241m² (novoformirana 1526/2), kč.br. 1531, put u 
Domaslovec polje, u površini od 278m² (novoformirana 1531/2), kč.br. 1532, put iz 
Domaslovec polja u Strmec, u površini od 80m² (novoformirana 1532/2), kč.br. 1538, put u 
Domaslovec polje, u  površini od 405m² (novoformirana 1538/2) poradi izgradnje desnog 
nasipa rijeke Save (VI etapa), u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu.  
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AD18.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na osamnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o davanju suglasnosti Ustanovi za upravljanje sportskim objektima Sportski objekti 
Samobor za sklapanje Ugovora o poslovnoj suradnji sa Samoborskim športskim savezom. 

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 
ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 
Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti Ustanovi za upravljanje sportskim objektima 
Sportski objekti Samobor za sklapanje Ugovora o poslovnoj suradnji sa Samoborskim 
športskim savezom. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 
"za") donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
Daje se suglasnost Ustanovi za upravljanje sportskim objektima Sportski objekti 

Samobor, Andrije Hebranga 26a, Samobor, za sklapanje Ugovora o poslovnoj suradnji 
između Ustanove za upravljanje sportskim objektima Sportski objekti Samobor i 
Samoborskog športskog saveza, Andrije Hebranga 26a, Samobor, u vrijednosti od 833.650,00 
kuna s PDV - om, za razdoblje od 01.01. - 31.12.2015. godine, u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 
 

II. 
Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim 

vijestima Grada Samobora.  
 
 
 
AD19.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na devetnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o donošenju Procjene ugroženosti stanovništva, materijalnih i kulturnih dobara i 
okoliša od katastrofa i velikih nesreća na području grada Samobora. 

Molim gosp. Hrvoja Frankića, pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 



24 
 

 HRVOJE FRANKIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu, te napominje da su na sjednici Odbora za 
statutarno-pravna pitanja iznesene sitne primjedbe na ovaj dokument, kao primjer navodi da je 
pravilan naziv škole gimnazija A. G. Matoša, te da broj unesrećenih osoba koje može primiti 
škola Rude stoji 196, gdje nije uključen kapacitet novoizgrađene dvorane Rude, što bi u 
konačnici kapacitet prijema bio 650 ljudi. Također je bila pretpostavka da nova zgrada 
Policijske postaje ima sklonište gdje smo u kontaktu s načelnikom to provjerili i doznali da taj 
objekt nema skloništa.  
 Dakle, sve te primjedbe na koje nam je ukazao Odbor izrađivač će ugradit i u takvoj 
formi će biti pripremljeno za štampanje u Službenim vijestima. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja i 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
 
 MAJA GRAČANIN - Kada je pročelnik govorio o ovim kozmetičkim promjenama 
onda bih molila da se još ugradi promjena Centar za odgoj, obrazovanje i osposobljavanje 
mladeži Lug se više tako ne zove već se zove Centar za odgoj i obrazovanje Lug. To je čisto 
tehnička napomena. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 
raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o donošenju Procjene ugroženosti 
stanovništva, materijalnih i kulturnih dobara i okoliša od katastrofa i velikih nesreća na 
području grada Samobora. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (20 
"za") donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
Donosi se Procjena ugroženosti stanovništva, materijalnih i kulturnih dobara i okoliša 

od katastrofa i velikih nesreća na području grada Samobora, u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 
 

II. 
Zadužuje se Upravni odjel za gospodarstvo da tekst Procjene iz točke I. ovog 

zaključka dostavi svim sudionicima u sustavu zašite i spašavanja.  
 

III. 
 Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 
Grada Samobora.  
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AD20.) 
BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na dvadesetu točku dnevnog reda - Prijedlog 

zaključka o donošenju Procjene ugroženosti od požara i tehnološke eksplozije na području 
grada Samobora. 

Molim gosp. Hrvoja Frankića, pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

HRVOJE FRANKIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim direktora Energo inspekta da da dodatno uvodno 

obrazloženje.  
 
ŽELJKO OTMAČIĆ - Što se tiče ovih previsokih kriterija, kako je bilo navedeno 

treba samo napomenuti da smo prilikom same izrade Procjene ugroženosti od požara i 
tehnološke eksplozije stavili minimalne zahtjeve. Skrećem pozornost na odredbe članka 5. 
Pravilnika o minimumu tehničke opreme sredstava vatrogasnih postrojbi (NN br. 43/95.), 
točno je taksativno navedeno što sve vatrogasna postrojba vrste dva koju imamo ovdje u 
Samoboru treba zadovoljiti, koja vozila treba imati i u stavku 2. navedenog članka propisano 
je da minimum opreme koju treba imati pojedino vatrogasno vozilo, propisano je odredbama 
članka 36. navedenog pravilnika. Dakle, mi smo uvrstili minimum u samu procjenu, ništa 
iznad toga nismo stavljali. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
 
 MARINKO DŽEPINA - Kada razgovaramo o ove dvije procjene, zaista moramo biti 
svjesni situacije koja nažalost jednog dana može doći, možda i ne dođe, ali ako nekada, ne 
dao Bog, dođe morati ćemo svi skupa u njoj sudjelovati i učestvovati. Jedna i druga procjena 
su temeljni dokument Grada Samobora, svih nas i svih institucija u gradu Samoboru koji žive, 
rade i na određeni način planiraju svoj rast i razvoj. Ova procjena zaštite od požara za Grad 
Samobor je vrlo važan dokument i ovo što gospodin ističe, naravno da se radi o zakonskoj 
regulativi minimuma i maksimuma koja se ne odnosi samo na Javnu vatrogasnu postrojbu 
grada Samobora nego i na dobrovoljna vatrogasna društva što u svojim društvima prema 
određenom pravilniku prema Zakonu o zaštiti od požara mora sadržavati, odnosno koju 
opremu oni moraju sve imati. Ova procjena se odnosi na 78 naselja u gradu, odnosi se na 
37633 stanovnika, na 12500 kućanstava i treba ju shvatiti vrlo ozbiljno. Ono što sam mogao 
iščitati iz ove procjene je zapravo ne samo ovaj tehnički minimum opreme koju Javna 
vatrogasna postrojba i dobrovoljna vatrogasna društva u gradu Samoboru moraju imati nego 
se radi o kadrovskim uvjetima koliko sam uspio pročitati. Obzirom da je ovaj dokument 
procjena ugroženosti zaštiti od požara za grad Samobor donosi se za razdoblje od pet godina, 
znači da u ovih pet godina koje su pred nama mi taj minimum trebamo ispuniti. Iščitavajući 
procjenu dolazim do zaključka da u gradu Samoboru postoje 24 profesionalna vatrogasca, a 
prema ovoj procjeni bit će ih potrebno 27. To je taj minimum isto tako, to je nažalost 
činjenica temeljena izračuna, temeljem zakona i pravilnika. Mislim da moramo biti svjesni 
toga i u tom pravcu trebamo pomoći i dobrovoljnim vatrogasnim društvima na području 
Grada Samobora i Javnoj vatrogasnoj postrojbi grada Samobora. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 
raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o donošenju Procjene ugroženosti od 
požara i tehnološke eksplozije na području grada Samobora. 
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Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (20 
"za") donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
Donosi se Procjena ugroženosti od požara i tehnološke eksplozije na području grada 

Samobora, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 

II. 
Zadužuje se Upravni odjel za gospodarstvo da tekst Procjene iz točke I. ovog 

zaključka dostavi svim sudionicima u sustavu zašite i spašavanja.  
 

III. 
 Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 
Grada Samobora.  
 
 
 
AD21.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na dvadesetprvu točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o prijenosu nefinancijske imovine (kapitalnih ulaganja) na proračunskog korisnika 
Osnovnu školu Bogumila Tonija. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 
su vijećnici dobili u materijalima. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 
Prijedlog zaključka o prijenosu nefinancijske imovine (kapitalnih ulaganja) na proračunskog 
korisnika Osnovnu školu Bogumila Tonija. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (20 
"za") donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
Odobrava se prijenos nefinancijske imovine Grada Samobora u ukupnom iznosu od 

1.437.273,13 kune na proračunskog korisnika Osnovnu školu Bogumila Tonija iz Samobora, 
Ivana Perkovca 90, a odnosi se na izmjenu pokrova na zgradi Osnovne škole u iznosu od 
848.860,63 kuna i na rekonstrukciju kotlovnice u iznosu od 588.412,50 kuna. 
 

II. 
Imovina iz točke I. ovog zaključka s danom 31.12.2014. godine prenosi se bez 

naknade na Osnovnu školu Bogumila Tonija, koja je dužna dobivenu imovinu provesti u 
svojim poslovnim knjigama. 
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III. 
Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim 

vijestima Grada Samobora. 
 
 
 
AD22.) 
 BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na dvadesetdrugu točku dnevnog reda - Ostale 
informacije. 
 
 ANA VLAH - Kada mi je predsjednik već dao riječ, iskoristila bih priliku i zahvalila 
se svima na lijepom, sadržajnom i korektnom radu tijekom 2014. godine u ime cijele svoje 
službe, a osobito u vlastito ime s obzirom da je meni ovo bila prva godina na mjestu 
pročelnika. Hvala vam svima na razumijevanju, i ako je bilo nekih manjih propusta ili 
greškica ja sam se uhodavala. 
 Što se tiče ručka, rečeno je da je isti u 18.00 sati, ali smo isti prebacili u 17.30. sati, svi 
ste pozvani, predsjednik vas je na početku pozvao. 
   

BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red 
današnje sjednice je iscrpljen, zaključujem 15. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 
 Svima čestitam čestit Božić i sretnu Novu godinu. 
 
 
  Dovršeno u 17.00 sati. 
 
 
ZAPISNIČARKA   PROČELNICA   PREDSJEDNIK 
 
Nada Gorišek   Ana Vlah, dipl.iur.   Branimir Šiljak 
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